

《初三上册英语作文三篇带中文》

初三上册英语作文1 Unit5 What are the shirts made of ?

Dear Linda,

I'm Han Mei, your pen pal from China. You asked about famous Chinese snacks in your last letter. Well, tanghulu is a must-try! It's made from hawthorns, but you can also find versions with strawberries, grapes, or even small apples. Originating from the Song Dynasty, it's said that a royal's wife was cured by eating tanghulu. It symbolizes happiness and unity.

Best wishes,

Han Mei

亲爱的琳达，

我是韩梅，你的中国笔友。在你的上一封信中，你询问了中国著名的街头小吃。糖葫芦绝对是你应该尝试的！它主要由山楂制成，但你也可以找到用草莓、葡萄甚至小苹果制作的版本。糖葫芦起源于宋朝，据说一位皇后的病就是通过吃糖葫芦治好的。它象征着幸福和团圆。

最好的祝愿，

韩梅

初三上册英语作文2 Unit6 When was it invented?

The computer has become increasingly important in our lives and work. Did you know its origin and development? Invented in 1946, the computer was initially enormous and mainly used for military purposes. Over the years, it has evolved to become smaller, more powerful, and widely used in various fields. I envision a future where computers are even more intelligent and integrated into our daily lives seamlessly.

计算机在我们的生活与工作中扮演着越来越重要的角色。你知道它的起源与发展吗？计算机于1946年被发明，最初体积庞大，主要用于军事目的。多年来，它不断演变，体积变得更小，功能更强大，并在各个领域得到广泛应用。我展望未来，计算机将更加智能化，与我们的日常生活无缝融合。

初三上册英语作文3 Unit7 Teenagers should be allowed to choose their own clothes.

In our school, there are many rules and regulations to guide our behavior. One important rule is that we should not eat in class. Another is that we must wear our school uniforms properly. These rules help us maintain discipline and respect for our school.

I think these rules are very important. They help us create a good learning environment and show respect for our teachers and classmates. It is also important for us to follow these rules, as they help us develop good habits and prepare us for life in the future.

在我的学校里，有很多规章制度来指导我们的行为。一条重要的规则是在课堂上不要吃东西。另一条规则是我们必须正确穿着校服。这些规则帮助我们保持纪律和尊重学校。

我认为这些规则非常重要。它们帮助我们创造一个良好的学习环境，并展示我们对老师和同学的尊重。对于我们来说，遵守这些规则也很重要，因为它们帮助我们养成良好的习惯，并为我们未来的生活做准备。

